
Dagsorden skolebestyrelsesmøde onsdag den 9.februar 2022 
Kl. 17.30  på Enghave Plads 21 

Forældre: Poul, Ditte, Tine, Sidsel, Susanne, Lone, Sasdou, Maura 
Elever: Luca og Anna 
Medarbejdere: Lene og Peter 
Ledelse: Jeanne, Johannes og Benedicte 

Dagsorden  Tid  

1.Godkendelse af 
dagsorden 

 17:30-17:35 Dagsorden godkendes 

2. oplæg og diskussion 
af læremidler  
Samt brug af IT 

Sebastian 
(læringsvejleder) 
og Mathias (IT 
vejleder) 

17:35-19:30 Mathias og Sebastian laver 
et oplæg der omhandler 
muligheder ved digitale 
læremidler og it-
læringsportaler. Det 
gennemgås også hvilke 
klassesæt af PC’er og Ipads 
der er på de forskellige 
årgange. Ud fra, og under, 
dette oplæg er der i 
skolebestyrelsen en 
diskussion om fordele og 
ulemper ved digitale 
læremidler. Hvordan skal 
vægtningen mellem de 
digitale læremidler og de 
analoge (bøger) være.  
Der kan være en oplevelse 
af, at det at opgaver bliver 
løst i bøger, giver forældre 
en bedre mulighed for at 
følge med i deres børns 
læring – om der er huller. 
Omvendt påpeges det, at 
det er 
skolehjemsamarbejdet, der 
skal sikre viden om ’huller’ 
eller faldende niveau.  
 

3.Nyt fra  
*ledelse 
* medarbejdere 
* elever 
*forældre 

SB 19:30-19:40 Jeanne gennemgår kort 
TDS’s Corona forløb – Hvor 
mange smittede børn og 
voksne har vi haft. 
Nu må børnene igen være 
sammen i frikvarterer på 
tværs af klasser. 
 
Jeanne fortæller om 
børnesundhedsprofil som er 
gennemgået på 3., 6., 9. 



klassetrin. resultatet vil blive 
fremsendt til bestyrelsen 
 
Benedicte gennemgår vores 
optag til kommende 
0.klasse. Vi har PT fyldt helt 
op i klasserne, hvilket er en 
noget større søgning end de 
forrige år.  
Fordelingen mellem drenge 
og piger er noget mere jævn 
for det kommende skoleår.  
 

4. evt Valg til 
skolebestyrelsen 

 Jeanne fortæller at vi endnu 
ikke som skole har 
modtaget retningslinjer om 
skb-valg. Dette nok grundet 
Corona. Jeanne melder ud 
når disse modtages. 4 
skolebestyrelsesmedlemmer 
giver en 
forhåndstilkendegivelse på, 
at de ikke vil genopstille.  
 
 
Det tages op at vi fortsat 
skal følge op ang. vores 
fokus/dialog ang. 
dannelsessamtaler. Skolen 
vil på et kommende 
skolebestyrelsesmøde 
fremlægge lærernes 
perspektiv på de 
bekymringer/udfordringer 
forældrene oplever ang. 
dannelsessamtaler.  
Poul vil gerne deltage på 
næste elevrådsmøde ang. 
det samme 
 
Elevrådsrep tager op at de 
store elever efterspørger 
mere seksualundervisning. 
Gerne som et ugentligt 
fokus fremfor kun lidt i uge 
6. Jeanne undersøger 
nærmere. 
 

5. referat    



 


